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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Βασίλης Κεγκέρογλου- Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ τον Υπουργό: 

-Οικονομικών, κ.Χ.Σταϊκούρα 

 

ΘΕΜΑ: «Ποια είναι η κυβερνητική θέση για την βιωσιμότητα, την εξυγίανση και την διασφάλιση των 

θέσεων εργασίας  των Ναυπηγείων Ελευσίνας;». 

 

Σε ολοένα και δυσχερέστερη θέση περιέρχονται οι εργαζόμενοι και τα Ναυπηγεία Ελευσίνας εξαιτίας 

της κωλυσιεργίας και της απροθυμίας της Κυβέρνησης να αποφανθεί για το σχέδιο βιωσιμότητας και  

εξυγίανσης τους που έχει υποβληθεί από 23 Δεκέμβρη 2021. 

Στους εργαζομένους των Ναυπηγείων Ελευσίνας επικρατεί κλίμα έντονου προβληματισμού και 

ανησυχίας αφού συνυπογράφουν το σχέδιο εξυγίανσης χωρίς να τους έχει παρασχεθεί καμία εγγύηση 

για τα δεδουλευμένα και τη διατήρηση των θέσεων εργασίας παρά μόνο προφορικές δεσμεύσεις.  

Την ίδια ώρα η  Ελληνική κυβέρνηση αποφασίζει και αναθέτει σημαντικά εξοπλιστικά προγράμματα 

του Πολεμικού Ναυτικού και η εκκρεμούσα κατάσταση τόσο  για  τα Ναυπηγεία Σκαραμαγκά όσο και 

για τα Ναυπηγεία Ελευσίνας αποτελεί τη δικαιολογία του Υπουργού Άμυνας για αποκλεισμό τους, 

καθιστώντας  ορατό ακόμη και τον κίνδυνο «λουκέτου», ειδικής διαχείρισης και εκποίησης 

περιουσιακών στοιχείων.  

Το Κίνημα Αλλαγής-ΠΑΣΟΚ με αλλεπάλληλες κοινοβουλευτικές παρεμβάσεις, έχει επισημάνει τις 

ευθύνες της Κυβέρνησης για την εν γένει κατάσταση της αμυντικής-ναυπηγοεπισκευαστικής 

βιομηχανίας τονίζοντας ότι είναι αδιανόητο να γίνονται σημαντικές παραγγελίες αμυντικού 

εξοπλισμού χωρίς μέριμνα για βιομηχανικές & τεχνολογικές επιστροφές. 

Επειδή ζητούμενο είναι η αμυντική θωράκιση της χώρας αλλά και η αναδιοργάνωση και η ανάπτυξη 

της αμυντικής-ναυπηγοεπισκευαστικής βιομηχανίας της χώρας  

Επειδή ο Υπ. Εθνικής Άμυνας έχει ανακοινώσει ότι θα στείλει τον φάκελο στην ΑΑΔΕ και το 

Υπουργείο Οικονομικών ως αρμόδιο και στην τελευταία συζήτηση της επίκαιρης ερώτησης μου 

δήλωσε ότι αρμόδιο για την απάντηση είναι το Υπουργείο Οικονομικών  

Ερωτάσθε κε. Υπουργέ: 

1)Ποια είναι τελικά η κυβερνητική θέση για το σχέδιο βιωσιμότητας που έχει υποβληθεί, την 

εξυγίανση και τη διασφάλιση των θέσεων εργασίας των Ναυπηγείων Ελευσίνας; 

2)Ενημερώστε μας  

-ποιο επιπλέον του έργου ποσό έχει «πιστώσει» το Ελληνικό Δημόσιο στα Ναυπηγεία  Ελευσίνας; 

-ποιο ποσό από την πίστωση του δημοσίου προβλέπεται από το σχέδιο εξυγίανσης να διαγραφεί; 

-ποιο ποσό θα χάσει το Ελληνικό Δημόσιο αν οδηγηθεί η εταιρεία σε ειδική διαχείριση και  

εκκαθάριση; 

Ο ερωτών Βουλευτής 
                                                              

                                                             Βασίλης Κεγκέρογλου      

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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